
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 28 липня 2022 року № 26   

           м. Баштанка 

 ХХVI позачергова сесія  восьмого   
скликання 

Місце проведення: читацький    
 зал КУ «Баштанська   
 публічна бібліотека» 

Час 10.00 год. 
                                                                         

 

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні на початку сесії міської ради – 18 (протокол реєстраційного 
голосування додається). 
       

Головуючий на сесії –   Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова.    

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 
проінформував присутніх про те, що двадцять шоста позачергова сесія 
скликана відповідності до Законів України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про правовий режим воєнного стану».  

 

В роботі сесії взяли участь: 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради; 
- Олександр ЗЮЗЬКО  – керуючий справами виконавчого комітету 

міської ради; 
- Алла БАРСЕГЯН - директор КНП «Баштанська багатопрофільна 

лікарня»; 
- Оксана ШПАРУК -  директор КНП «ЦПМСД»; 
- Олександр КОПТЄВ -  начальник відділу освіти, молоді та спорту; 

- Юлія ГЛАДКА – начальник відділу організаційно-кадрової роботи та 
контролю; 

- Вадим ШУВАЛОВ -  завідувач сектором з питань цифрового розвитку, 
цифрових трансформацій та цифровізації (CDTO); 

- Працівники виконавчого апарату міської ради. 
 

Головуючий на сесії Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова 

запропонував депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

Проведено реєстраційне голосування. 
 Зареєструвались 18  депутатів та міський голова. 

 



Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування 
в Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному 
засіданні  бере  участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  
ради. Міський голова оголосив про відкриття сесії. 

 

(Лунає  Державний  Гімн  України) 
   

Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох 
депутатів: 
ЧЕРНОВА Зінаїда Миколаївна, від політичної партії «Наш край»; 
ЛУПІН Дмитро Сергійович, від політичної партії «Опозиційна платформа ЗА 
ЖИТТЯ»; 
ВОЛОДЬКОВА Ольга Олександрівна, від політичної партії «Слуга народу»; 

 

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
«ЗА» -19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у 
кількості трьох депутатів: 
БЕНЮХ Юрій Іванович, від політичної партії ВО «Батьківщина»; 
ЗЮЗЬКО Ганна Станіславівна, від політичної партії «Європейська 
солідарність»; 
КОВТУН Марина Олександрівна, від політичної партії «Слуга народу». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
Підсумки голосування: 
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив 

порядок денний та регламент роботи двадцять шостої позачергової сесії 
міської ради і запропонував проголосувати за його затвердження. 

 

Підсумки голосування: 
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

двадцять шостої  позачергової  сесії міської ради  восьмого скликання: 
 

1. Про  внесення змін до рішення міської ради від 29.04.2021 року № 13 
«Про затвердження Переліку адміністративних послуг, які надає відділ з 
соціальних питань виконавчого комітету Баштанської міської ради». 

Інформує: Лариса ГАВРИЛЮК, начальник відділу з соціальних 
питань 

2. Про затвердження Плану трансформації мережі закладів загальної 
середньої освіти Баштанської міської ради на 2022-2027 роки. 



Інформує: Олександр КОПТЄВ, начальник освіти, молоді та 
спорту 

3. Про перейменування та внесення змін до установчих документів 
закладів освіти Баштанської міської ради. 

Інформує: Олександр КОПТЄВ, начальник освіти, молоді та 
спорту 

4. Доступ обмежено. 

Інформує: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня» 

5. Доступ обмежено. 

Інформує: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня» 

6. Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної власності у 
комунальну власність територіальної громади Баштанської міської ради  
станції супутникового зв’язку «Starlink». 

Інформує: Оксана ШПАРУК, директор КНП «ЦПМСД» 

7. Про надання дозволу на укладання договору оренди землі. 
Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

8. Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо 
надання земельної  ділянки  у власність для ведення особистого 
селянського господарства громадянину Ніколаєву А.А. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

9. Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо 
надання земельної  ділянки  у власність для ведення особистого 
селянського господарства громадянці Ніколаєвій О.Х.. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

1. СЛУХАЛИ:  
Про  внесення змін до рішення міської ради від 29.04.2021 року № 13 «Про 
затвердження Переліку адміністративних послуг, які надає відділ з 
соціальних питань виконавчого комітету Баштанської міської ради». 

Доповідала: Лариса ГАВРИЛЮК, начальник відділу з соціальних 
питань 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Плану трансформації мережі закладів загальної 
середньої освіти Баштанської міської ради на 2022-2027 роки. 



Доповідав: Олександр КОПТЄВ, начальник освіти, молоді та 
спорту 

ВИСТУПИЛИ:  
Оксана ВИНОГРАДОВА, начальник юридичного відділу міської ради, яка 
наголосила на необхідності прийняття даного рішення в цілому без 
запропонованих на спільному засіданні постійних комісій змін. Це зумовлено 
тим, що в проекті змін до закону проведення громадського обговорення з 
питань трансформації закладів освіти було передбачено після завершення 
воєнного стану. В прийнятому ж законі дана норма відсутня, і необхідність 
проведення громадського  обговорення залишена без змін.  
 

  В ході обговорення проекту рішення депутатами було запропоновано 
підтримати рішення без змін і доручити відділу освіти, молоді та спорту обрати 
формат проведення громадського обговорення з урахуванням воєнного стану в 
Україні.     
 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3. СЛУХАЛИ:  
Про перейменування та внесення змін до установчих документів закладів 
освіти Баштанської міської ради. 

Доповідав: Олександр КОПТЄВ, начальник освіти, молоді та 
спорту 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4. СЛУХАЛИ:  
Доступ обмежено. 

Доповідала: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня» 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

5. СЛУХАЛИ:  
Доступ обмежено. 

Доповідала: Алла БАРСЕГЯН, директор КНП «Баштанська 
багатопрофільна лікарня» 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  



Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної власності у 
комунальну власність територіальної громади Баштанської міської ради  
станції супутникового зв’язку «Starlink». 

Доповідала: Оксана ШПАРУК, директор КНП «ЦПМСД» 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

7. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на укладання договору оренди землі. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Головуючий на пленарному засіданні сесії міської ради міський голова 
Олександр БЕРЕГОВИЙ проінформував, що на спільному засіданні постійних 
комісій депутатами було запропоновано виключити з проекту рішення пункт 2 

наступного змісту: «2. Надати дозвіл приватному підприємству «ЕКСПРЕС» на 
укладення договору оренди раніше сформованої земельної ділянки площею 
21,0000 га (кадастровий номер 4820610000:07:000:0608), яка знаходиться в 
межах Баштанської міської ради Баштанського району Миколаївської області, 
для ведення товарного сільськогосподарського виробництва строком на 364 дні 
за умови орендної плати в розмірі 8 відсотків від нормативної грошової оцінки 
земельної ділянки, що визначається від середньої нормативної грошової оцінки 
одиниці площі ріллі по області».  

Така пропозиція була продиктована тим, що землекористувачем не було 
сплачено кошти в якості добровільного  відшкодування збитків по земельній ділянці 
площею 21,0 га.  
 

Проведено голосування  в цілому з урахуванням виключення пункту 2 проекту 
рішення 

 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

 

8. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання 
земельної  ділянки  у власність для ведення особистого селянського 
господарства громадянину Ніколаєву А.А. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  



Про надання дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання 
земельної  ділянки  у власність для ведення особистого селянського 
господарства громадянці Ніколаєвій О.Х.. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ: (рішення міської ради  № 9 додається) 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував, що проект рішення порядку денного двадцять шостої 
позачергової сесії міської ради восьмого  скликання, що винесено на розгляд 
депутатів було  розглянуто та  затверджено. Після чого надав депутатам час 
для внесення зауважень, пропозицій чи виступів.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив 
про закриття  сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                   Олександр БЕРЕГОВИЙ 

 

 

Протокол вела:  
Начальник відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю                                            Юлія ГЛАДКА 


